
Här nedan följer en sammanfattning av senaste styrelsemötet. Framöver kommer ett sådant här 

dokument läggas ut efter varje möte. Syftet är att ge medlemmar en inblick i styrelsens arbete i 

Naturskyddsföreningen i Göteborg.  
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Sammanfattning av styrelsemöte Naturskyddsföreningen i Göteborg  

21 september 2020 

Närvarande:  

Jan Gustafsson, Lena Nilsson, Elin Winberg (adjungerad), Oskar Tagesson, Ann-Marie Ljungberg, 

Viktoria Janovskis, Thomas Röstell, Sebastian Thisted, Mats Andersson, Anders Johnard och Bo 

Jönsson.  

 

Beslut fattade av Arbetsutskottet 

Inget att ta upp. 

Rapportering  

Genomgång av aktiviteter som varit under augusti-september.  

Yttranden detaljplaner  

Stadsplaneringsgruppen har lämnat ett yttrande angående Detaljplan för bostäder och 

lokaler vid före detta Holtermanska sjukhuset. 

Yttrande Göteborgs stad miljö-och klimatprogram lämnades in sista augusti. 

Årsmötet 

Anmälan till årsmötet är öppnat. Ulf Kamne är bekräftad som ordförande. 

Hur mår intressegrupperna? 

Grupperna mår bra. Det har inkommit synpunkter om att det under Covid-19 har 

saknats stöd för mötes- och samarbetsplattform.  

Frölunda Kulturhus  

Information om avtalet gällande solceller på Frölunda kulturhus tak. 

Styrelsemöte i det gröna 

Nästa styrelsemöte är i trädgårdsföreningen, den 21 september. Fika från klockan 

17:30, Thomas är fikaansvarig. 

Uppdatering av verksamhetsutvecklare 



Axel, vår verksamhetsutvecklare, har filmat intressegrupperna. Filmerna kommer att 

läggas ut på hemsidan. 

Ekonomi  

Enligt budget.  

Övrigt 

Havsgruppen ska hålla ett av flera seminarium på Jonsereds herrgård. Flera 

myndigheter och andra tunga aktörer kommer medverka. 

Kommande aktiviteter  

201008 Filmvisning Wild Karnataka på Naturhistoriska museet.  


